
Pana školníka se ptali Martin Kubík a Jakub Gregor. 

 
 

1. Máte rád svoje povolání? Proč? 
- pro svoji pestrost a i určitou volnost volby pořadí této práce 

- možnosti tvůrčí práce 

- a pod. 
 

2. Jak dlouho děláte školníka u nás na škole? 
- od 1. 6. 2010 

 

3. Proč jste si vybral zrovna tohle povolání? 

- po mnoha létech služby u HZS ČR mi to přišlo jako nejvhodnější a hlavně 

nejpohodlnější. 
 

4. Co jste musel udělat proto, abyste se mohl stát školníkem? 

- požádat vedení školy o přijetí do pracovního poměru. 
 

5. Je práce školníka náročná? V čem? 
- někdy velice, hlavně v neustálém odstraňování napáchaných škod. 

 

6. V kolika letech odchází školník do důchodu? 
- konkrétně já na škole Salmova, až nebudu moci zvládat 1000 schodů denně  

a ostatní nevím. 
 

7. Byl jste někdy školníkem na jiné škole? 
- ne  

 

8. Co opravujete ve škole o prázdninách? 

- zpravidla věci, které se za normálního provozu provádět nedají. Nátěry, 

instalace, demontáže, opravy apod. 
 

9. Co opravujete doma? 

- vše co se používáním, provozem nebo nešikovností ostatních poláme nebo 

rozbije. 
 

10. Čím jste se vyučil? 

- SZOU Boskovice - „Opravář zemědělských strojů“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Otázky pro paní učitelku Jaromíru Hřebíčkovou. 

Ptaly se Nikola Fleischlingerová a Vendula Švecová 

1. Prozradíte nám, zda máte dceru nebo syna?  

Mám dceru i syna, oba jsou již dospělí. 

2. Víme, že máte vnouče, můžeme se zeptat na pohlaví a jméno?   

Moje vnouče je chlapeček, jmenuje se Jerguš. Je to jméno slovenské a u nás zřejmě 
neobvyklé. 

3. Bydlíte v rodinném nebo v panelovém domě?  

Bydlím v bytovém domě, který je ale cihlový. 

4. Kam jezdíte s rodinou na výlety/dovolenou?  

Na dovolenou jezdím k moři, nejraději do Chorvatska. Na výlety jsme s rodinou, když byly 

děti menší, jezdili do hor nebo na různá zajímavá místa v Čechách. Nyní s vnoučkem do 
ZOO apod. 

5. Kde jste studovala?  

Na Pedagogické a Přírodovědecké fakultě Masarykovy univerzity v Brně. Dříve se 

jmenovala Univerzita Jana Evangelisty Purkyně. 

6. Bavila vás matematika na základní škole? 

Matematika na základní škole mne bavila, i když mými nejoblíbenějšími předměty byl 
přírodopis a chemie. Zájem o matematiku převážil až na gymnáziu. 

7. Učíte ráda?  

Ano, jinak bych tu práci ani dělat nemohla. 

8. Chutnají vám obědy ve školní jídelně? Co nejvíce?  

Obědy mi chutnají, nejoblíbenější jídlo nemám. 

9. Proč jste si vybrala povolání učitele?  

Během studia na střední škole jsem vedla různé kroužky na škole základní, jezdila 
v létě jako vedoucí na tábory, tak toto povolání bylo vlastně pokračováním těchto 
činností. 

10. Jak dlouho učíte? A kde všude jste učila?  

Učím už 37 let. Nejprve na ZŠ Erbenova a potom od roku 1982 na této škole. 



Vychovatelku ze školní družiny Terezu Ševčíkovou vyzpovídali Tomáš Pernica a Vojta 

Chlup. 

 

1) Sportujete? Jakému sportu se věnujete? 

      Žádnému sportu se nevěnuji 
2) Jaký sport máte ráda?  

      Hokej 

3) Máte nějakého oblíbeného hokejistu? Koho?  

Ano. Jaromír Jágr a Tomáš Plekanec. 

4) Máte nějakého oblíbeného fotbalistu? Koho?  

      Ne 
5) Když jste byla malá, měla jste nějaký zajímavý koníček? Jaký?  

      Sbírání šneků 

6) Co říkáte na Mistroství světa v hokeji, že jsme byli čtvrtí?  

     V rámci možností jsem spokojená. 
7) Chtěla byste se  někdy zúčastnit běžeckého  závodu? proč ?  

      Ne, nerada běhám. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Pana učitele Tomáše Bartáka se ptali Adam Prudil a Tereza Horáčková. 

 

1) Komu jste fandil na mistrovství světa v hokeji?   Nám, České republice. 

2) Co vy a sport? Čemu se věnujete?  Rád jezdím na kole a baví mě i turistika. 

3) Co nejradši děláte ve volném čase?  To je různé. Věnuji se rodině a sportu (aktivně 

i pasivně). 

4) Na co se těšíte každý den do školy? Na vyučování, jinak bych tuto práci nemohl 

dělat. 

5) Co plánujete na prázdniny?  To se uvidí, někam pojedeme s rodinou. 

6) Baví vás učit? Proč?  Učit mě baví, ani neumím říct proč. Nejlepší je to, když 

vidím, že žáci něčeho dosáhli a v něčem se zlepšili. 

7) Ve které třídě se vám nejlépe učí?  To se nedá říct, protože i žáci se chovají různě a 

někdy se snaží víc, ale někdy méně. Vždycky se mně (ale i dalším učitelům) učí 

dobře tam, kde žáci pracují usilovně a se zájmem. 

8) Jak dlouho učíte?  22 let. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Paní učitelce Věře Suché položily své všetečné otázky Viola Špačková, Veronika 

Francová a Karolína Seďová. 

 

1. Jaké jste chtěla mít povolání, když jste byla malá? 

Když jsem byla malá, chtěla jsem být učitelkou, později knihovnicí nebo psycholožkou. 
 

2. Kde jste studovala? 

Na ZŠ jsem chodila v Rájci-Jestřebí, na Gymnázium v Blansku a vysokou školu, 
Pedagogickou fakultu, jsem absolvovala v Brně. 
 

3. Jak jste se jmenovala za svobodna? 

Za svobodna jsme měla příjmení Šamořilová. 
 

4. Prozradíte, v kolika letech jste se vdávala? 

Ve 22 letech. 
 

5. Smíme vědět, kde bydlíte? 

Bydlím v Blansku, část Zborovce. 
 
6. Můžeme se zeptat, kolik máte dětí a vnoučat? A jak se jmenují? 

Dva syny – Radim a David. Vnoučata – Barunka, Kristýnka, Radimek, Viktorka a 

Šimonek. 
 

7. Kolik let učíte? 

Učím už 30 let. 
 

8. Baví Vás to? A proč? 

Učit žáky mě rozhodně baví. Co je hezčího, než někomu pomáhat poznávat svět i sebe 
samého? Každý den ve škole je jiný, vždycky něco nového zažijeme, naučíme se, někdy je 
i legrace. 

 
9. Ve které třídě se Vám dobře učí? 

Každá třída je trochu jiná a také každá hodina je trochu jiná. Obecně se dobře učí tam, kde 

žáci dobře a rádi spolupracují a je při práci dobrá pohoda. 
 
10. Těšíte se do důchodu nebo se Vám bude stýskat? A přijdete se za námi podívat? 

 NÁM SE BUDE STÝSKAT  



       Do důchodu se moc netěším, bude se mi moc stýskat, budou mi chybět vaše úsměvy,   

       dokonce i nějaké to zlobení. Budu na vás myslet a přát vám, aby se vám dobře dařilo  
       nejen ve škole, ale hlavně později v životě. 

 
 

 


